
Brigadirji »Neretve« so opravili svojo nalogo
Od 5. do 30. avgusta je naša tretja bri-

gada delala na zvezni mladinski delovni
akciji »Neretva«. Brigadirji so urejali oko-
lico delovne organizacije Aluminij v Mo-
starju, pomagali so pri izgradnji hidroelek-
trarne Savlakovac, čistili so okolico, rah-
ljali zemljo, pogozdovali, skozi gozd so
napravili cesto do manjšega turističnega
naselja.

Ob prihodu v Ljubljano so mi povedali
naslednje:

Miro Grojzdek, traser na akciji:'»Letos
sem že tretji sodeloval na akciji in zame je
bila ta ena najboljših, hrana je bila dobra,
družba tudi, pa tudi dela in zabave je bilo
dovolj, nekajkrat sem izgubil glas, ko sem
moral sklicati zbor na delovišču«.

Miro Pešič, komandant, nam je povedal
nekaj o uspehih brigade. »Čeprav je briga-
da odšla na akcijo nepopolna smo jo ka-
sneje dopolnili, namesto 49 brigadirjev jih
je šlo iz Ljubljane 40. Brigada je dobila za
svoje delo trak akcije, bila je štirikrat
udarna, brigadirji so dobili deset udarni-
ških značk in prav toliko pohval. Izkazali
so se tudi na družabnem področju saj-so
dobili posebno priznanje za družbene ak-
tivnosti. Posebej bi pohvalil Magdič Dra-
ga, ki je za celo naselje zelo uspešno vodil
komisijo za idejnopolitično delo in Magdič
Sonjo, ki je dobila priznanje akcije za
najboljšega glasbenega amaterija. Zado-
voljen sem tudi s strukturo udeležencev,
saj je njihova povprečna starost nekaj nad
devetnajst let, akcije pa se je udeležilo tudi
več deklet kot prejšnja leta.«

Najmlajši udeleženec viške brigade je
bil Peter Ljubič, ki je dopolnil šele 11 let:
»Delal sem skoraj tpliko kot ostali, tako
da med nami ni bilo razlik, hrana se mi je
zdela malo premastna in preslana, na akci-
ji me je motilo uživanje alkohola. Zelo pa
sem bil zadovoljen z domačini, ki so nas
izredno lepo sprejeli, vodili so nas na izle-
te, nam finančno pomagali in bili povrhu
vsega še zelo prijazni.«

Prvič je bila na akciji tudi Suzana Janže-
kovič: »Veseli me, da sem na akciji spoz-
nala toliko mladih ljudi. Pričakovala sem
da bo delo težko, pa je kar šlo. V začetku,
ko še nisetn imela toliko prijateljev je šlo
malo težje, kasneje pa je postalo tako
zanimivo, da bi najraje ostala na akciji še
eno izmeno. Tudi z vodstvom brigade sem
bila zadovoljna. Škoda je le to, da so se

znotraj brigade ustvarjale skupine in da
nimo bili najbolj enotni.«

Tako so nam pripovedovali udeleženci
akcije, kakšne rezultate so dosegli v pri-
mejavi z drugimi bomo izvedeli kasneje,
ko bodo na občinski konferenci ocenili
njihovo delo in tudi delo ostalih dveh bri-
gad, ki sta se vrnili iz Istre in iz Ljutomera.
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